
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 21. januar 2025, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Gry Revall Klærke 

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 03.12.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt.  
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Elevrådet har siden sidst drøftet:  
 

- Planer for udsmykning på d- gangen. Elevrådet fik penge hjem fra byrådsdagen.  
- Ønske om øget medindflydelse på julekonkurrrencen. 
- Øget fokus på oprydning i aulaen, så den gode ordning om spisning i aulaen kan fort-

sætte. 
- Pt. problemstilling vedr. vaping på toiletterne. Elevrådet tager skarpt afstand fra dette 

og ønsker det skal stoppe. Er der mulighed for røgalarmer på toiletterne?  
 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.  HM/CM 
 
Er der noget nyt?  
 

 
Der er et dialogmøde med Børn og Unge – udvalget i kalenderen. 
 
Bestyrelsen drøftede kort, at der skal være en opmærksomhed på om der kan laves noget ”oply-
sende arbejde” ift. lokale kandidater til kommunalvalget. Drøftes senere på året.  
 

 
 

4. Budget 2025              HM/CM 
 
Drøftelse af budget 2025 og de afledte økonomiske konsekvenser. Budget præsenteres på mø-
det. (Se bilag 1) 
 

 
Budgettet blev præsenteret og skolebestyrelsen drøfter prioriteringer og endelige beslutninger 
på det kommende møde. 
 

 
 



5. Den nye politiske skoleaftale          LC/CM 
   
LC laver opsamling/status, og vi fortsætter drøftelserne fra sidste møde. Forslag til ny time for-
deling. (Se bilag 2 & 3)   
 

 
Opsamling og status fra LC og skolebestyrelsen tilsluttede sig forslagene til timefordelingen. 
 

 
 
 

6. Planlægning af forældrestormøde i marts          LC/CM 
   
Drøftelse af indhold m.m. 
 

 
Indhold til stormødet: 

- Skolebestyrelsens beretning  
- Information om folkeskolens kvalitetsprogram og udmøntning i praksis på Hald Ege 

Skole.  
 

Invitation til forældre sendes ud lige efter vinterferien. AO snakker med elevrådet om deltagelse.   
 

 
 

7. Skolefoto           LC/CM 
   
Efter næste skoleår udløber vores kontrakt med Odense Skolefoto. Drøftelse af skolefoto frem-
adrettet. Hvorfor og hvordan? (Se bilag 4) 
 

 
Udskydes til næste møde.  
 

 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Implementering af den politiske skoleaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Opfølgning på skolens principper/politikker. Gode råd til forældre om digitale medier.   
 

 
Intet til referat. 

 

 
 

9. Meddelelser 
 

 
Intet til referat.  
 

 
 

10. Evt. 
 
Intet til referat.  
 

 


